SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE
APPLICATIONS

OTTAWA, 28/4/98. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY
THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO
APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY APRIL 30, 1998.
THISLIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPREME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS DANS DEMANDES
D’AUTORISATION

OTTAWA, 28/4/98. LA COUR SUPREME DU CANADA ANNONCE QUE
JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL
SUIVANTES LE JEUDI 30 AVRIL 1998, A 9H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE
A MODIFICATIONS.

SOURCE: COUR SUPREME DU CANADA (613) 995-4330

1 Kelly Dow v. United Sates of America (Crim.)(B.C.)(26359)

2. John Brigisv. &. Lawrence Seaway Authority (Ont.)(26427)

3. Power Workers' Union, et al v. Lincoln Hydro Electric Commission, et al (Ont.)(26418)

4, 2903113 Canada Inc. c. La Régie des marchés agricoles et alimentaires du Québec, et al (Qué.)(26256)

5. La Gerling Globale compagnie d assurances générales, et al ¢. Coopérative d' habitation La Frontaliére, et

al (Qué.)(26331)

6. La Gerling Globale compagnie d’ assurances générales, et al ¢. Services d' hypothéque Canada-vie Limitée
(Qué.)(26330)

7. Laurent Turgeon c. Ville de Plessisville (Qué.)(26341).

8. Roland Bergeron c. Union des agents de sécurité du Québec, Métallurgistes Unis d’ Amérique, local 8922, et

al (Qué.)(26364)
9. Roland Bergeron c. Le Corps canadien des Commissionnaires, et al (Qué.)(26365)
10. Syndicat canadien de la fonction publique, section locale 60 c. Ville d Edmundston (N.-B.)(26414)
11. Agbariya Shoshana et al v. Townsgate 1 Limited et al (Ont.)(26412)

12. Vlado Maljkovich v. John Maljkovich, Administrator, With Will Annexed of the Estate of Nada Maljkovich also
known as Nadia Maljkovich (Ont.)(26420)

13. Cortwright Christian v. Her Majesty the Queen (Ont.)(26428)

14. Ernst Zindel v. The Minister of Citizenship and Immigration (F.C.A.)(Ont.)(26417)

15. Abbott Laboratories, Limited and Abbott Laboratories v. Apotex Inc. and The Minister of Health Canada



16.

-2-

(Court of Appeal file nos. A-636-97 and A-646-97); Abbott Laboratories, Limited and Abbott Laboratoriesv.
Nu-PharmInc. and The Minister of Health Canada (Court of Appeal filenos. A-637-97 and A-647-97) (F.C.A.)
(Ont.)(26424)

K.V.N.G.W. v. Her Majesty the Queen (N.S.) (26388)




